

JEAN-MARIE GAETAN DERY

Mr. Déry was born in Ottawa in 1927 and received a B.A. and a Ph.B. from the University of Ottawa in 1950. He studied political science at the University of Ottawa from 1950-52 and joined the Department of External Affairs in 1952. Mr. Déry has served abroad in Mexico, Tel Aviv and Phnom Penh. He was Chargé d'Affaires in Tel Aviv for eight months and Acting Commissioner in Phnom Penh from September 1963 to April 1965. He was appointed Counsellor to Accra from August 1967 to September 1969. In Ottawa Mr. Déry has served in Consular, Commonwealth, Protocol, Defence Liaison (2) and U.S.A. Divisions and since his return from Ghana in 1969 he has served in the Francophone Institutions Division of which he was named Director in February of this year.

He is married to the former Maria Elena Herrerias Alvarado and they have two children.

JEAN-MARIE GAETAN DERY

M. Déry est né à Ottawa en 1927. Il a obtenu un diplôme de bachelier ès arts et un bachelier en philosophie (1950) de l'Université d'Ottawa. Il a étudié les sciences politiques à cette même université de 1950 à 1952 et est entré au Ministère des Affaires extérieures en 1952. M. Déry a été en poste à Mexico, Tel-Aviv et Phnom-Penh. --Il a été Chargé d'Affaires à Tel-Aviv durant huit mois et Commissaire suppléant à Phnom-Penh de septembre 1963 à avril 1965. Il fut ensuite nommé Conseiller à Accra où il est resté d'août 1967 à septembre 1969. A Ottawa, M. Déry a travaillé auprès des Directions suivantes: Affaires consulaires, Affaires du Commonwealth, Protocole, Deuxième Direction de Liaison avec la Défense, Affaires des Etats-Unis d'Amérique. Après son retour du Ghana en 1969, il a été affecté à la Direction des Institutions francophones, dont il a été nommé Directeur en février de cette année.

M. Déry est marié et a deux enfants. Mme Déry est née Maria Elena Herrerias Alvarado.